
Referat af Generalforsamling i MC Kaffepunch 1993, den 27. oktober 2023. 

Generalforsamlingen blev holdt på "Bispen", Haderslev og der deltog 27 medlemmer. 

Formand Jan Petersen bød velkommen, og dermed var generalforsamlingen i gang: 

1. Valg af dirigent og protokolfører. 

Peter Nissen blev valgt til dirigent og Else Petersen til protokolfører. 

Peter konstaterede, at der var sket rettidig indkaldelse til generalforsamling. Ifølge klubbens vedtægter skal 

generalforsamlingen varsles mindst 21 dage før generalforsamlingens afholdelse. 

Indkaldelsen er sket på klubbens hjemmeside den 1. oktober 2023. 

Generalforsamlingen er dermed lovlig indvarslet og beslutningsdygtig. 

2. Bestyrelsens beretning 

Formand Jan Petersen aflagde bestyrelsen beretning. 

Efter Corona 'en har dette år næsten været normalt med sædvanlige ture og arrangementer. 
Der har bl.a. været Kr. Himmelfarts tur til Tonenburg, jubilæumstur til Bagenkop på Langeland og St. 
Bededagstur. Der har været god tilslutning til turene. 
Der har været 4 søndagsture -hvor 2 var heldagsture og 2 som "kaffeture". 
Herudover foredrag med Agnes Plesner. 

Bestyrelsen har planlagt 2 ture til næste sæson. Det kan røbes, at det bliver "uden pas". 
Der er brugt af klubbens pengebeholdning med tilskud til bl.a. Bagenkop. Næste år vil der også være en tur 
med tilskud. 

Når vi fremover betaler med mobilepay til klubben trækker banken et gebyr. Gebyrerne vil bestyrelsen 
lægge oveni f.eks. turpriserne. 

Bestyrelsen har drøftet tilmeldingsfrister og betaling til ture med overnatning sammenholdt med, at når 
man er tilmeldt, kan man så melde fra igen. Uanset om der er en tidsfrist for værelser hos hotellet vil 
bestyrelsen bestemme en deadline for tilmelding. 

Der er pt 77 medlemmer i klubben. 
Bestyrelsen vil foreslå at kontingentet hæves med 25 kr. årligt til 125 kr. 

Spørgsmål til beretningen: 

Niels: Tilskud til ture: Før var det sådan, at det kun var aktive medlemmer der fik et klubtilskud til ture. 
Derefter blev det besluttet at ægtefælle m.v. kunne blive passivmedlem af klubben, og derved også få 
tilskud. 
Nu får alle tilskud til ture uanset om man er medlem eller ej. Er det fair for medlemmer der betaler 
kontingent? 

Jan: Det vil bestyrelsen tage op. 

Henning: Er der en anden betalingsmulighed end mobilepay til klubben. 
Ja~: mulighed for betaling via overførsel i bank. 

Beretningen blev herefter godkendt. 



Beretningen kan læses på klubbens hjemmeside, "Klubinfo - Dokumenter". 

3. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen: 

4. Fremlæggelse af revideret årsregnskab til godkendelse. 

Kasserer Dorthe Pihlkjer deltog ikke i generalforsamling. I stedet gennemgik bestyrelsesmedlem Steen 

Drachmann regnskabet for perioden 1. oktober 2022 - 30.september 2023. 

Regnskabet blev omdelt. 

Årets resultat er et underskud på 21.668 kr. Bankbeholdning er på 24.345 kr. og klubbens Egenkapital er på 

23.803 kr. 

Der var ingen bemærkninger til regnskabet, som herefter blev godkendt. 

Regnskabet kan læses på klubbens hjemmeside, "Klubinfo - Dokumenter". 

5. Fremlæggelse af budget med forslag til kontingent. 

Steen gennemgik budgettet for perioden 1. oktober 2023 - 30. september 2024. 

Der er budgetteret med et underskud på 15.300 kr. 

Der er afsat tilskud på 16.500 kr. til Hjulfest, Bededagstur, Kr. Himmelfartstur, sidste køreaften og foredrag. 

Her efter er klubbens kassebeholdning på ca. 10.000 kr. 

Bemærkninger til budget: 

Henning: Hvad forventer man i gebyr til mobilepay - hvad udgør Mobile Pay af udgiften i regnskabet "Gebyr 

til bank og MobilePay" på 2.129 kr.? 

Steen: Udgiften til MobilePay er 567 kr. 

Niels: Der budgetteres med at bruge hele 9.000 kr. på Kr. Himmelfartsturen og at bruge resten af 

bankbeholdningen de næste to år. Forslag at fordele pengene over en længere periode. Vil der 

efterfølgende være tilskud til turene? 

Steen: Om der gives tilskud fremover kan han ikke svare på. Der gives tilskud så der kan komme flere med. 

Jan: Uanset om pengene fordeles over en længere periode, vil der på et tidspunkt ikke være penge til 

tilskud. 

Klubben skal ikke spare op. Hvad kan man forlange for et kontingent på 125 kr.? 

Dirigent Peter sluttede debatten og spurgte om generalforsamlingens holdning til: 

Skal bankbeholdningen bruges hurtigst muligt.eller fordeles over flere år? 

Generalforsamlingen flertal tilkendegav ved håndsoprækning: PENGENE SKAL FORDELES OVER FLERE ÅR. 



Dirigent Peter: Bestyrelsen har i beretningen foreslået, at kontingentet forhøjes til 125 kr. årligt. 

Generalforsamlingen foreslog forhøjelse til 150 kr. 

Forhøjelse af kontingent til 150 kr. årligt blev godkendt ved flertal. 

Budgettet kan læses på klubbens hjemmeside, "Klubinfo - Dokumenter". 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg er Dorte Refstrup Pihlkjer, Steen Drachmann og Bent Østergaard. Alle modtog genvalg - og blev 

valgt med applaus. 

Valg af suppleant til bestyrelsen: 

Jørgen Strunge Nielsen modtog genvalg, og blev valgt med applaus. 

7. Valg af revisor og af revisorsuppleant. 

Niels foreslog, at Bodil og Niels byttede, således at Bodil blev revisor og Niels suppleant. Herefter blev 

Bodil Pickardt valgt til revisor og Niels E. Petersen valgt til revisorsuppleant. Begge med applaus. 

8. Eventuelt 

Jan oplyste, at årsagen til at klubben i tidligere år kunne opspare så mange penge var kontingent fra mange 

medlemmer. 

Niels: Det er rigtigt at klubben havde mange medlemmer, men der var samtidig en stor udgift til klubbladet. 

Overskuddet kom fra annonceindtægter på ca. 12-15.000 kr. årligt. 

Jørgen Strunge spurgte til stemningen for en "Bededagstur" nu da vi ikke længere har Bededagsfri. 

Jan: der kan laves en "visueltur" så dem der har lyst kan tage med, uanset St. Bededag ikke er mere. 

Jan: Fredagskørsel er flyttet til torsdag. Hvad er holdningen til det? Ingen bemærkninger. 

Henning: Ved ture er der antalsbegrænsning. Det burde der ikke være ved f.eks. en jubilæumstur. 

Jan: Der var god tid til tilmelding til jubilæumsturen. Der var plads på turen efter tilmeldingsfristen. 

Niels: Godt system at man først er tilmeldt et arrangement når man har betalt. 

Herefter slut på generalforsamlingen. Peter takkede for god ro og orden. 
/ 

C :±•------- ------

Dirigend>eter Nissen Referent Else Petersen 

Efter generalforsamlingen var der pålægskage, øl og vand. 


